
JOŠKO KLISOVIĆ: 
- Prelazimo na točku 13. 
 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA (IZVJEŠĆE O PLANOVIMA ZA IZGRADNJU 
STADIONA U MAKSIMIRU I DRUGIH NOGOMETNIH STADIONA U ZAGREBU) 

 
Predlagatelj je Klub gradskih zastupnika Bandić Milan 365 - Stranka rada i solidarnosti.  
Prijedlog je razmotrio Odbor za obrazovanje i sport kao matično radno tijelo.  
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na prijedlog s osnova njihove 

usklađenosti s propisima.  
Želi li, odnosno ima li potrebe da gospodin Marijan Tomurad član Kluba gradskih 

zastupnika Bandić Milan 365 - Stranka rada i solidarnosti obrazloži prijedlog? Ima. 
Izvolite. Želite. 
Gospodin Tomurad je zatražio Stanku za klub u ime svoga kluba, izvolite.  
 
MARIJAN TOMURAD: 
- Hvala lijepa gospodine predsjedniče, kolegice i kolege.  
Obzirom da nema gradonačelnika molim vas 10 minuta za dodatne konzultacije pa ćemo 

onda odlučiti što ćemo dalje. Hvala.  
 
JOŠKO KLISOVIĆ: 
- Hvala lijepa. 
Dakle odobravam stanku od 10 minuta, u 21 sat i 40 minuta ćemo se ponovo naći. 
 

......(Stanka za klub.)...... 
 
......(Nastavak sjednice u 21,38.)...... 

 
JOŠKO KLISOVIĆ: 
- Nastavljamo sa radom.  
Gospodin Tomurad, zastupniče želite obrazložiti stanku? Želite. Izvolite. 
 
MARIJAN TOMURAD: 
- Hvala još jednom gospodine predsjedniče, gospođa dogradonačelnice, kolegice i 

kolege.  
Mi smo iskoristili ovu stanku za dodatne konzultacije vezane uz odlazak gospodina 

gradonačelnika Tomaševića i sada je sasvim očito da on više neće nazočiti ovoj sjednici, a 
ukoliko nema njega ja mislim da je, odnosno i naš klub misli da je bespredmetno razgovarati o 
tako gorućoj i vrlo bitnoj temi za Grad Zagreb kao što je izgradnja stadiona u Maksimiru i 
drugih športskih objekata na području Grada Zagreba.  

Dakle mi ćemo danas odustati od rasprave i od ove točke i molimo vas gospodine 
predsjedniče i vas gospođo pročelnice da ovu točku uvrstite u iduću sjednicu dakle koja će biti 
12. ili 13. srpnja, odmah nakon onih uvodnih točaka dakle da možemo iznijeti naše stavove i 
mišljenja i raspravljati o temi stadiona jednog, drugog, trećeg, petog, ali i djelomično o 
financiranju športa u Gradu Zagrebu. Evo hvala lijepa.  
  



 
JOŠKO KLISOVIĆ: 
- Hvala vama.  
Dakle vi povlačite točku sa dnevnog reda sada. I ovaj ustvari najavili ste nam da ćete po 

proceduri ponovo predložiti za sljedeću sjednicu Gradske skupštine. Morate ponovo ju onda 
nastaviti. Dobro. Hvala vam lijepo.  
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